
P/D:19/1/2024 

Zápis č. 1 

z jednání OV Nevšová dne 19.1. 2024 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 19:30 

Počet přítomných: 9 

Omluvení členové: - 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV: - 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Jarmila Kovářová 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Pozemky 

• Kultura a sport 

• Různé 

• Diskuse 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

a) Neřešená oprava obecního rozhlasu: 

- část opravena, část si žádá další servis, 

- nevíme, kam byly umístěny nové hlásiče, 

- ve čtvrtek 25.1., v 8. 30 h., se uskuteční v obci schůzka s provádějící firmou, na 

níž se bude  hledat řešení k odstranění problému. 

- za OV se zúčastní p. Drgová, p. Husták a p. Plášek 

b) Vyčištění koryta Nevšůvky – požadavek bude zaslán na jaře 2024, 

c) Digitalizace v obci – probíhá,  

d) Poškozený sloup v lokalitě Losky  - je vyměněn za nový 

 

2. Ukončené stavby 

Suchá nádrž a cesta C10 

-  23.1. se uskuteční na radnici schůzka vedení města se zástupci Pozemkového 

úřadu Zlín  k předání nových objektů městu, vč. vypořádání připomínek 

- Za OV se zúčastní p. Procházka a p. Hrbáček 

 

3. Projekty  

a) Územní studie v lokalitě Půllání : 

- OV obdržel smlouvy mezi městem a majiteli pozemků, které je třeba jim dát 

podepsat 

- průvodní dopis (dle vyjádření osadního výboru) musí napsat příslušný odbor 

města, 



- smlouvy s majiteli bydlící mimo Nevšovou  musí též odeslat město s průvodním 

dopisem, 

- dále  se uskuteční další schůzka s majiteli za účasti vedení města, invest. odboru, 

odboru majetku, ing. Peškové ze stavebního úřadu Města Luhačovice, OV a 

projektantů.  

b) Rekonstrukce cesty v ulici Čtvrtě – projekt je před dokončením 

c) Projektové práce na cestě přes tzv. Rybník – projekt je před dokončením 

d) Oprava nádrže v lokalitě pod mysliveckou chatou – probíhá jednání o studii 

e) Oprava parčíku u obchodu – je třeba lokalitu geodeticky zaměřit; práce budou 

zahájeny na jaře 

f) Oprava zvonice – ve spolupráci s městem /p.starosta/ zadat projekt. 

g) Info statika k opravě opěrné zdi u autoopravny p. Drgy  - únor 2024 

 

4. Pozemky 

Likvidace suti za humnem  bude řešena ve spolupráci s

v roce 2024 

 

5.  Kultura a sport – 

Programy činnosti spolků pro rok 2024 – předsedové budou osloveni k předání na OV 

 

6. Různé 

 

a) Směrový sloupek – p.  A . Fojtík – je vyrobený, stejně i směrovky, nyní jsou zadány 

návrhy polepů na směrovkách 

b) Nové odpadkové koše v obci – p. Z. Medvědová - je vybrán typ košů, zakoupeny 

budou dle situace v možnostech rozpočtu v roce 2024 

c) Pokácení topolu u hřiště TJ a prořez stromového porostu u oplocení hřiště TJ, 

topoly jsou pokáceny – úklid po ořezu a kácení provede

d) Přechodná pracovní náhrada po dobu pracovní neschopnosti za – OV 

navrhl a schválil

e) Vodovodní přípojka  Na místě se uskutečnila dne 22.1. schůzka za 

účasti žadatele, předsedy OV a   který nedoporučuje 

řízený ani neřízený podzemní protlak. Doporučuje malý výkop o rozměrech cca 

50x100cm, který bude opraven dle směrnic města Slavičína. 

f)   Solární osvětlení v Drahanci – špatně provedené a několikrát reklamované opravy  

h)  Prapor katolické omladiny - oprava asi nebude v letošním roce možná z nedostatku 

finančních prostředků 

i) Oslavy 70 ti let svěcení kaple v obci – z hlediska omezených finančních prostředků 

bude třeba dohodnout směřování investic  

j) Rozpočet 2024 - schválený městem pro Nevšovou je zveřejněný na stránkách MÚ 

Slavičín 

k) Byl vznesen požadavek na osvětlení VO zatáčky nad kaplí 

l) Byl vznesen požadavek na opravu sociálního zařízení v knihovně 

m) OV žádá spolek Jednota sv. Josefa o poskytnutí informací o opravě sochy p. Marie a 

reliéfu pod sochou v kapli. 



 

 

 

 

7. Požadavky na vedení města: 

 

OV ŽÁDÁ město SLAVIČÍN O VYJÁDŘENÍ : 

 

a) K MOŽNOSTI ODKOUPENÍ BUDOVY MÍSTNÍHO OBCHODU TAK, ABY 

V NĚM BYLA DO BUDOUCNA ZACHOVÁNA OBSLUŽNOST OBČANŮ, 

PŘEDEVŠÍM ZÁSOBOVÁNÍM POTRAVINAMI 

b) k opravě betonové obruby u MŠ a hracích prvků v její zahradě  

c)  k opravě sociálního zařízení v knihovně 

d)  k osvětlení zatáčky nad kaplí (varianta solární osvětlení) 

 

8. USNESENÍ : 

Usnesení 1/OsVN1/24 

Osadní výbor souhlasí s pracovním zástupem za v době její pracovní 

neschopnosti. Práci bude na dobu určitou provádět  

Hlasování :  pro - 9,   proti - 0, zdržel se - 0 členů 

 

Usnesení 2/OsVN2/24 

Osadní výbor souhlasí s opravou sociálního zařízení v obecní knihovně 

Hlasování :  pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 členů 

 

Usnesení 3/OsVN3/24 

Osadní výbor souhlasí s odměnou 4 000,- Kč pro  za úklid po kácení topolů a 

ořezu borovic /prováděly SMS /. 

Hlasování : pro – 9, proti – 0, zdržel se – 0 členů 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem začátkem února 2024. 

 

 

                                                                                               Bronislav Münster 

                                                                                               předseda OV 

Zapsala: Jarmila Kovářová 

 


